

NAYS:

The Honourable Senators

Austin	Petten
Hays	Thériault
Lapointe	Wood
Lucier	

Messrs.

Bockstael	Lapierre
Campbell (Miss)	Mackasey
(<i>South West Nova</i>)	McRae
Corbin	Nystrom—15
Irwin	

On Clause 29 of the proposed *Constitution Act, 1980*

Mr. Nystrom moved,—That Clause 29 of the proposed Constitution Act, 1980 be amended by striking out lines 36 and 37 on page 8 and substituting the following:

“tion 15, insofar as it relates to age and physical and mental disability, shall not have application until one year after this Act, except Part V, comes”

After debate, the question being put on the amendment, it was negatives on the following show of hands: YEAS: 1; NAYS: 19.

The question being put on Clause 29, it was carried on the following division:

YEAS:

The Honourable Senators

Austin	Petten
Hays	Thériault
Lapointe	Tremblay
Lucier	Wood

Messrs.

Bockstael	Lapierre
Corbin	King
Crombie	Kushner
Hawkes	Mackasey
Hnatyshyn	McRae—19
Irwin	

NAYS:

Messrs.

Campbell (Miss)	Nystrom
(<i>South West Nova</i>)	Robinson (<i>Burnaby</i>)—3

Mr. Robinson (*Burnaby*) moved,—That the proposed *Constitution Act, 1980* be amended by adding thereto immediately after line 38 on page 8, the ff section:

“30. (1) The rights and freedoms set out in sections 2 and 6 are subject only to such reasonable limits prescribed by law as can be demonstrably justified in a free and democratic society.

CONTRE:

Les honorables sénateurs

Austin	Petten
Hays	Thériault
Lapointe	Wood
Lucier	

MM.

Bockstael	Lapierre
Campbell (M ^{lle})	Mackasey
(<i>South West Nova</i>)	McRae
Corbin	Nystrom—15
Irwin	

Sur l'article 29 du projet de *Loi constitutionnelle de 1980*

M. Nystrom propose,—Que l'article 29 du projet de *Loi constitutionnelle de 1980* soit modifié par substitution, à la ligne 34, page 8, de ce qui suit:

«ticle 15, en ce qui concerne l'âge et les déficiences physiques et mentales, ne s'applique qu'un an après»

Après débat, l'amendement, mis aux voix à main levée, est rejeté par 19 voix contre 1:

L'article 29, mis aux voix, est adopté sur division suivante:

POUR:

Les honorables sénateurs

Austin	Petten
Hays	Thériault
Lapointe	Tremblay
Lucier	Wood

MM.

Bockstael	Lapierre
Corbin	King
Crombie	Kushner
Hawkes	Mackasey
Hnatyshyn	McRae—19
Irwin	

CONTRE:

MM.

Campbell (M ^{lle})	Nystrom
(<i>South West Nova</i>)	Robinson (<i>Burnaby</i>)—3

M. Robinson (*Burnaby*) propose,—Que le projet de *Loi constitutionnelle de 1980* soit modifié par adjonction, après la ligne 36, page 8, d'un nouvel article:

«30. (1) Les droits et libertés énoncés aux articles 2 et 6 ne peuvent être restreints que par une règle de droit, dans des limites qui soient raisonnables et dont la justification puisse se démontrer dans une société libre et démocratique.